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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ.Nr.40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokols Nr. 1 

 

2024. gada 12. decembrī, pulksten 09:30 Roberta Feldmaņa ielā 11, Rīgā. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: klātienē –  

Sandis Āķis, Edgars Dupats, Uldis Ālītis, Ivo Čerbakovs, Ģirts Vēvers, Svetlana Dreimane, 
attālināti – Toms Flaksis. 
 

Uzaicināti: LRF ģenerālsekretārs Toms Markss, LRF izpilddirektors Artis Ozols, Alekss Krasts. 
 
Sēdi vada: Sandis Āķis 

Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 

1. Ziņojums par LRF darbību novembra, decembra mēnešos. – T. Markss. 
2. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli, IZM piešķirtā finansējuma izlietojumu –  A. Ozols, T. 
Markss. 

3. Par LRF Šosejas un MTB menedžera apstiprināšanu –  T. Markss, A. Krasts. 
4. LRF 2025. gada licenču maksas apstiprināšana –  T. Markss. 
5. LRF 2025. gada biedru maksu apstiprināšana – T. Markss. 

6. Vienības velobrauciena rīkošanas tiesību piešķiršana 2025. – 2028. gadam –  T. Markss.  
7. LRF Gada balvas riteņbraukšanā svinīgās apbalvošanas ceremonijas sarīkošana –  T. Markss.  
8. Par LRF komisijām –  T. Markss.  

9. Sadarbība starp LRF un BMX klubiem, Latvijas kausa organizācija –  S. Āķis. 
 
1. Ziņojums par LRF darbību novembra, decembra mēnešos. - T. Markss. 

Toms Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF darbību novembra un decembra 
mēnešos. T. Markss izceļ sadarbību ar Izglītības un zinātnes ministriju (IZM) 2024. gada 
federāciju aktivitāšu pārskata iesniegšanas procesā, piešķirtajām valsts prēmijām un to 

sadalījumu par augstiem sasniegumiem sportā, savu dalību IZM izveidotajā darba grupā par 
Murjāņu sporta ģimnāzijas attīstības iespējām, kā arī tikšanos ar IZM sporta departamenta 
vadītāju Aleksandru Samoilovu. T. Markss informē par tikšanos ar Latvijas Olimpiskās vienības 

(LOV) vadību par LOV sastāvā iekļaujamajiem riteņbraukšanas veidu sportistiem. Informē par 
paveikto darbā ar sponsoriem, kā arī saņemtajiem ziedojumiem. Padomes locekļi un uzaicinātie 
diskutē par LRF darbību un veicamajiem uzdevumiem. Artis Ozols, kā labu piemēru minot Toma 

Skujiņa atbalsta personālam piešķirtās valsts prēmijas par sportista izcīnīto piekto vietu Parīzes 
Olimpiskajās spēlēs sadalījumu, izsaka priekšlikumu noteikt kā obligātu federācijas prasību 
piešķirto valsts prēmiju sportista atbalsta personālam sadalīt starp visiem atbalsta personāla 

locekļiem.  
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 
Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 

1.1. Apstiprināt T. Marksa ziņojumu. 
1.2. Apstiprināt, ka valsts piešķirtās prēmijas par augstiem sasniegumiem sportā 
riteņbraukšanas veidu sportistu atbalsta personālam ir dalāmas starp visiem atbalsta personāla 

locekļiem, nosakot, ka par sadales proporciju atbildīgs ir sportista galvenais treneris.  
 
2. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli – T. Markss. 

A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finanšu stāvokli 2024. novembra 
mēnesī. A. Ozols iepazīstina ar ieņēmumu un izdevumu pozīcijām, norādot, ka kopējie izdevumi 
nav pārsnieguši ieņēmumus. A. Ozols informē, ka ir pārtērējis BMX sadaļai pienākošo IZM 

piešķirtā federācijas pamatdarbības finansējuma daļu. Tāpat A. Ozols norāda, ka papildus 
nepieciešams finansējums, lai nodrošinātu Ernesta Zēbolda dalību UCI Pasaules čempionātā 
BMX Frīstailā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par pārtēriņa iemesliem. A. Ozols izsaka 

priekšlikumu IZM piešķirtā federācijas pamatdarbības finansējuma pārtērēto daļu novirzīt 
šosejas un MTB riteņbraukšanas pasākumu realizēšanai no 2025. gadam piešķirtā valsts 
finansējuma BMX daļas, bet papildus nepieciešamā finansējuma Ernesta Zēbolda dalībai 
Pasaules čempionātā kompensēt no citiem BMX riteņbraukšanas ieņēmumiem 2025. gada 

sezonā.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 

Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
2.1. Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  
2.2. Apstiprināt Ernestam Zēboldam piešķirt finansējumu dalībai UCI Pasaules čempionātā BMX 

frīstailā no LRF 01 (pašas ieņēmumiem) finansējuma.  
2.3. Apstiprināt A. Ozola priekšlikumus par BMX daļas pārtērētā finansējuma atgriešanu 2025. 
gadā.  

 
3. Par LRF Šosejas un MTB izlašu menedžera apstiprināšanu –  T. Markss, A. Krasts. 
T. Markss informē par LRF Šosejas un MTB izlašu menedžera pozīciju, kas jau ilgāku laiku ir 

vakanta. Informē, ka jau divus mēnešus šī amata darba pienākumus brīvprātīgi veic Alekss 
Krasts, kurš pēc 2024. gada UCI Pasaules čempionāta šosejas riteņbraukšanā ir noslēdzis 
profesionālā sportista karjeru. Alekss Krasts iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar savu 

pieredzi riteņbraukšanā, esošajām kompetencēm, kā arī ieskicē veicamos darbus nākotnē. 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par Aleksa Krasta kandidatūru menedžera amatā.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 
Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt Aleksu Krastu LRF Šosejas un MTB izlašu menedžera amatā.  
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4. LRF 2025. gada licenču maksas apstiprināšana –  T. Markss. 

T. Markss informē par nepieciešamību apstiprināt LRF licenču 2025. gada apmēru. T. Markss 
izsaka priekšlikumu visu kategoriju licenču cenas saglabāt 2024. gada apmērā. Vienlaikus, T. 
Markss informē par plānotajiem priekšrocību pasākumiem, lai veicinātu licenču iegādi. Padomes 

locekļi un uzaicinātie diskutē licenču maksas apmēru 2025. gadam.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 

Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt saglabāt LRF licenču 2025. gadam maksu visās kategorijās 2024. gada apmērā.   
 

5. LRF 2025. gada biedru maksu apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss informē par nepieciešamību apstiprināt LRF biedru iestāšanās un gada maksas 2025. 
gadam. T. Markss izsaka priekšlikumu maksas saglabāt 2024. gada apmērā. Padomes locekļi un 

uzaicinātie diskutē biedru iestāšanās un gada maksas apmēriem 2025. gadam.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 
Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 

Apstiprināt saglabāt LRF biedru iestāšanās un gada maksas 2025. gadam 2024. gada apmērā.   
 
6. Vienības velobrauciena rīkošanas tiesību piešķiršana 2025. – 2028. gadam –  T. 

Markss.  
T. Markss informē, ka ir noslēdzies līgums par Vienības velobrauciena rīkošanas tiesībām ar SIA 
“Igo Japiņa sporta aģentūra”. Norāda uz nepieciešamību organizēt sarunu procedūru ar 

pretendentiem, lai izvēlētos piemērotāko organizatoru velobrauciena rīkošanai laika posmā no 
2025. – 2028. gadam. T. Markss iepazīstina padomes locekļus un uzaicinātos ar sagatavoto 
sarunu procedūras nolikumu, kā arī informē par laika plānu piemērotākā pretendenta 

noskaidrošanā. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par sarunu procedūras nolikumu.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 

Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
6.1. Apstiprināt sarunu procedūras nolikumu par Vienības velobrauciena tiesību piešķiršanu 
2025. – 2028. gadam. 

6.2. Uzdot LRF valdei uzsākt darbu pie sarunu procedūras organizēšanu ar pretendentiem.  
 
7. LRF Gada balvas riteņbraukšanā svinīgās apbalvošanas ceremonijas sarīkošana –  

T. Markss.  
T. Markss informē par 2025. gada 14. janvārī gaidāmo LRF Gada balvas riteņbraukšanā svinīgās 
apbalvošanas ceremonijas plānoto norisi. Norāda, ka pasākums tiek rīkots otrdienā, lai klātienē 

pasākumu apmeklētu šosejas elites izlases vadošais riteņbraucējs Toms Skujiņš. T. Markss 
informē par pasākuma konceptu, tostarp nominācijām, kultūras programmu un neformālo daļu. 
Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par pasākuma programmu, kā arī aicināmajām 

personām.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 

Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu.  
 



    

LRF Padomes sēdes protokols Nr.1 4 

 

8. Par LRF komisijām –  T. Markss.  
T. Markss informē par nepieciešamību pārskatīt LRF komisijas. Norāda, ka šobrīd aktīvi darbojas 

BMX klubu padome, Šosejas un MTB treneru padome, Organizatoru komisija un Tiesnešu 
kolēģija. Vērš uzmanību uz nepieciešamību izveidot Ētikas un disciplinārlietu komisiju, kā arī 
šosejas, MTB un Gravel riteņbraukšanas amatieru komisiju. Padomes locekļi un uzaicinātie 

diskutē par komisiju skaitu un to darbību.  
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Edgaram Dupatam Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, 

Svetlanai Dreimanei, Ģirtam Vēveram un Tomam Flaksim par,  NOLEMJ: 
Uzdot T. Marksam uz nākamo LRF padomes sēdi sagatavot ziņojumu par esošo komisiju 
turpmāko darbu, kā arī sniegt priekšlikumus par jaunu komisiju izveidi. 

 
9. Sadarbība starp LRF un BMX klubiem, Latvijas kausa organizācija –  S. Āķis. 
S. Āķis informē, ka ir saņēmis informāciju no vairākiem BMX klubiem par vēlmi pārskatīt 

sadarbību starp LRF un BMX klubiem par Latvijas BMX sacensību organizatoriskajām lietām, 
aicinot uzlabot mārketinga aktivitātes. S. Āķis norāda uz nepieciešamību dot iespēju klubiem 
sniegt konkrētus priekšlikumus, aicinot to darīt BMX klubu padomes sēdē. Padomes locekļi un 
uzaicinātie diskutē par sadarbību starp LRF un BMX klubiem.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Ivo Čerbakovam, Linardam Veidem un 
Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ:  

Uzdot A. Ozolam iekļaut jautājumu par sadarbību starp LRF un BMX klubiem Latvijas sacensību 
organizatorisko jautājumu risināšanā BMX klubu padomes sēdē.  
 

 
Padome darbu beidz plkst. 11:30 
 

Sandis Āķis       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 

      (paraksts) 
 
Edgars Dupats       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
                 (paraksts) 

 
 
Ivo Čerbakovs 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 

 
Uldis Ālītis 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
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Ģirts Vēvers 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
 

 
Svetlana Dreimane 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklie    ____________________________ 
      (paraksts) 
Toms Flaksis 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 

 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
      (paraksts) 
 

 


